

DIRECTIONS

Kwiky Foam is a topical antiseptic hand cleanser that is effective in destroying certain bacteria and removing impurities to provide antiseptic cleansing. Use as needed throughout the day as a part of a daily cleansing routine. Apply 1 to 2 mL of product to dry and clean hands. Rub onto all surfaces of the hands thoroughly and allow to air dry. Use product to supplement regular hand washing, but not as a substitute.

WARNING: For external use only. Avoid contact with the eyes. If contact occurs, flush eyes with water. If irritation develops, discontinue use and consult a health care practitioner. Store under normal storage conditions (15°C to 25°C).

Flammable. Keep away from open flame and sources of heat. Keep out of reach of children. If ingestion occurs, consult a health care practitioner or poison control centre right away.

Security feature: Seal on bottle neck.

Medicinal ingredient: Ethyl Alcohol 72% v/v

Non-medicinal ingredients: Water, PEG-10 Dimethicone, Fragrance

REV.2016/10



maxill

St. Thomas, ON, Canada N5R 6C8
www.maxill.com 1-800-268-8633

maxill

NPN 80021856

KWIKY™
FOAM

**FOAMING ANTISEPTIC HAND SANITIZER
KILLS HARMFUL BACTERIA AND GERMS**

**ASSAINISSEUR MOUSSANT ANTISEPTIQUE POUR LES MAINS
TUE LES BACTÉRIES ET LES GERMES NOCIFS**

550 mL

ITEM 62209

DIRECTIONS

La mousse Kwiky est un nettoyant antiseptique pour les mains. Ce produit est efficace pour éliminer certaines bactéries, enlever des impuretés et fournir un nettoyage antiseptique. Utilisez au besoin durant la journée comme partie de votre routine quotidienne de nettoyage. Appliquez 1 à 2 mL de produit aux mains sèches et propres. Frottez à fond partout sur les mains et laissez sécher à l'air. Utilisez ce produit comme supplément au lavage régulier des mains, mais non comme substitution au lavage régulier.

AVERTISSEMENT: Pour usage externe seulement. Évitez le contact avec les yeux. Le cas échéant, rincer abondamment les yeux avec de l'eau. Si une irritation apparaît, arrêtez l'usage du produit et consultez un praticien de soins de santé. Entreposez sous conditions normales (15°C à 25°C). Inflammable. Évitez le contact avec une flamme ouverte et des sources de chaleur. Gardez hors de la portée des enfants. En cas d'ingestion, consultez un praticien de soins de santé ou le centre d'antipoison.

Caractéristique de sécurité: Un sceau sur ouverture.

Ingrédient médicinal: Alcool Éthylique 72% v/v

Ingrédients non médicinaux: Eau, PEG-10 Dimethicone, Parfum

Made in Canada with domestic and imported parts.
Fait au Canada avec des composants canadiens et importés.